
utgivning av fysiska släpp. 
Det är ju en tråkig bieffekt onekligen. Men det är vad det är. En 
marknad för väldigt  väldigt små begränsade upplagor kommer 
det förhoppningsvis fortsätta finnas en lång tid framöver. Inte så 
det räcker till alla, men i alla fall tillräckligt för att hålla den fysiska 
utgåvan vid liv. 

Ja, dö kommer den lyckligtvis aldrig göra. Trots den dystra 
prognosen, vilka släpp planeras framöver? 
Om inget oväntat händer en splitkassett med två folkpunkakter, ett 
album med Kjells Bänk och så Ursäkta Röran vol 7. Sen håller både 
Kardborrebandet och Röd Revolver på att spela in varsitt album i 
detta nu. Men det bästa släppet blir givetvis det nya bandet jag inte 
upptäckt än eftersom det bildas först nästa månad av ett gäng kokande 
tonåringar redo att blåsa hela klotet ur kurs med ren energi, hehe. 
 
Kampen och … ? 
Nä, Kampen är inte med. Men det är ett bra band och trevligt folk. 
Bäst jag inte säger nåt innan den är på tryck för det har varit mycket 
strul med den. 
 
Innan vi stänger den här delen av intervjun: Trots 
skivbolagsnamnet har du fortfarande inte käkat grönpepparsås 
sedan den vilda tonårstiden? 
Nä, det har du fasen helt rätt i. Men jag tänker ofta att jag borde göra 
det nångång. Har du förresten tänkt på att det finns en kul symbolik i 
namnet med tanke på det vi varit inne på precis, med unga band? 
 
Unga och gröna band, ja. Plus att du peppar dem genom att ge ut 
dem. 
Haha. Peppar är ju peppar. Den är grön när den är ung och omogen, 
sen blir det svartpeppar när den är mogen och medelålders och till 
slut blir det gammal vitpeppar. När vi gav ut The Past skojade vi om att 
starta en underlabel och ge ut skivan på Vitpeppar Records. 
 
Du borde ge ut en skiva med Mögel på Vitmakt records, haha. 
Nu börjar jag tycka synd om Mögel-stackarna som totalt oförtjänt 
nämns med dom här kopplingarna. Vi får fan förtydliga att det är 
ett tydligt vänsterpolitiskt punkband utan några som helst grumliga 
åsikter, haha. 
 
Martin Johansson på Brunsmetar records. 
Haha! 
 
Lite allmänt så. Numera bor du i militär-meckat Eksjö, beläget 
mellan Jönköping och Vimmerby. Varför bor du där? 
Det var en kombination mellan kärleken och jobbet som gjorde att jag 
hamnade här kan man säga. För att göra en lång historia kort. 
 
Trivs du? 
Det är väl ok. Kan ju inte direkt påstå att det är något större drag här 
precis, men stryker man omkring i gamla trästaden kan det ju vara lite 
småmysigt ibland. Och det är ju bara trekvart till Jönköping och dryga 
timmen till Gränna. Men jag känner ju av att man inte är en riktig 
Eksjö-bo. Så där det ofta kan bli när man flyttar till mindre städer. Här 
har alla en mamma som jobbat på sjukhuset och en pappa som varit 
militär, haha. 
 
Fattas bara! Haha.  
Men det är ju lite roligare nu när jag hittat Röd Revolver-kompisarna. 
Det fanns ju faktiskt lite punkfolk här också. 
 
Mm, det är tack och lov ett släkte som poppar (punkar) upp 
överallt. Civilt jobbar du numera som yrkeschaufför. Hur är 
tillvaron bakom ratten i en lastbil? Är det som i Galenskaparna & 
After Shaves ”Truckdriving song”; ett virrvarr av tuggummi, snus 
och pornografiska tidningar? 
Haha. Jag trivs fantastiskt bra med det! I praktiken får jag betalt för att 
köra omkring och lyssna på musik. Måste bara stanna till ibland och

 slänga av och på lite grejer. Jag kör inte stora lastbilar måste jag flika 
in här utan lätta lastbilar och budbilar. Don efter person. Så jag är 
ingen tvättäkta trucker, hehe. 
 
Fan också. Där sprack alla följdfrågor. 
Jag ber om ursäkt. Ska skärpa mig. 
 
Då får du satsa allt på den här, ety nu kommer sista ordinarie 
frågan. En jävligt viktig sådan dessutom: Vad gör Tarmsaft-Conrad 
idag? 
Attan. Det är ju en av dom från Grännas gamla punkgäng jag har 
absolut sämst koll på. Det senaste jag hörde var att han var bosatt i 
Australien, men jag har ingen aning om vad han gjorde/gör där. Vi 
tappade kontakten helt tyvärr. 
 
Som tur är har du back up; jag har kollat upp karln. Han föder upp 
kängurur i Melbourne. 
Driver du med mig nu? Hahaha.  
 
Det blir en underbar cliffhanger för alla läsare! Haha. Då säger 
jag stort tack för intervjun och är det nåt du vill hälsa till alla våra 
gratis-läsare? 
Jag är gravt skeptisk till att man föder upp kängurur men vi låter väl 
det hänga där, ha ha.
Jag tror att alla som orkat läsa ända hit bara önskar att det ska ta slut 
nu men jag vill ändå passa på att förtydliga att utan Danne Paulssons 
intåg i GrönPeppar hade jag inte kunnat ge ut alla dessa plattor dom 
senaste åren så en fet dos cred till honom. Det är kul att göra saker 
tillsammans dessutom. Tack och hej.


